Donation Form

捐款表格

Secretariat, Vascular and Interventional Radiology Foundation Unit B, 25/F., CKK Commercial Centre, 289-295 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

致:透視微創治療基金秘書處 香港灣仔軒尼詩道289-295號朱鈞記商業中心25樓B室



Dear Sir/Madam, I am pleased to make a donation of HKD to the Vascular and Interventional Radiology Foundation and my personal details* are as follows:	
我願意捐款港幣	
Name 姓名:	
Address 地址:	
Telephone 電話:	
Email address 電郵:	
Signature 簽名:	Date 日期:
* 個人資料只限於本基金與你聯絡之用 Use of personal details will be limited to contact purpose between donor and VIRF	
☐ I wish to remain "Anonymous" in donor listings.	
我選擇以「無名氏」身份捐助	

透視微創治療基金有限公司已獲准為可申請捐款免税之慈善機構。

Donation Method _{捐款方法}

Vascular and Interventional Radiology Foundation Limited is an approved charitable institution, donations are tax deductible.

- □ By Cheque (payable to: Vascular and Interventional Radiology Foundation Limited)
 Please return your crossed cheque with this donation form.

 劃線支票(抬頭「透視微創治療基金有限公司」) 請連同本表格寄回
- ☐ By Automated Teller Machine/Bank deposit (HSBC 808-014062-838)

Please indicate your name and telephone number on the back of the credit note and return it with this form.

Please make a copy of the credit note for self record if needed.

自動櫃員機轉賬/銀行直接存款 [匯豐銀行 808-014062-838]

請將存款收據連同本表格寄回,收據背面請寫上聯絡電話及姓名,如有需要請自行影印存底。

For any enquiries about VIRF, please email virf@virf.org.
任何關於本基金的查詢,請電郵: virf@virf.org